
REFERAT STYREMØTE I KHK 

 

Dato: Møtetid: Sted:   
25.10.2022 Kl. 19-21 Lunde skole   

Møteleder:  Referent:   
Steinar Østensen Marit Støle-Hansen 

Innkalt: 
Anne Mette T. Bomann 
Kirsten Høines Stensvold 
Trine Ose 
Anders Martinsen 
Hege Hultmann 
Marit Støle Hansen 
Fravær: 
Kirsten Høiness Stensvold 
 

 
 

     

Sak Sak/Referat Tid Ansvarlig Avsluttet 

Fast Godkjenning av innkalling og saksliste  
ok 
 

  
 

 

Fast Godkjenning av forrige styrereferat  
ok 
 

   
 

Fast Medlemstall 
Steinar: 
Gått opp fra 324 – 338 medlemmer 
8 husstandsmedl. 
9 æresmedl. 
 

   

Fast Økonomi 
Økonomien i klubben er stabil, saldo pr. i dag er 
115 300, noen reiseregninger er ikke betalt 
 

   

Fast 
 
 
2/22 
 
 
 
 
 
 
 
 

Gå gjennom saker som ikke er sluttført  
 
Sakregister: 
Misstillitssak tidligere styreleder -pågår - Anders og 
tidligere styreleder har kommet frem til en endelig 
felles uttalelse/konklusjon - begge parter er enig om å 
være uenig, begge parter ønsker saken avsluttet. Den 
felles uttalelsen skal legges ved årsmøtereferatet for 
det ekstraordinære årsmøtet. Steinar og Anders 
ferdigstiller dette. 
 
 

  
 
 
Anders og 
Steinar 
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5/22 
 
 
 
 
 
 
6/22 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Organisering av KHK – Kirsten og Anders jobber med 
dette. Settes opp som hovedpunkt på neste møte. 
Årshjul, markedsføring og publisering av KHK’s sosiale 
medieprofil. 
 
Steinar holder i det som har med kurs, kompetanse å 
gjøre. Det bør også satses på utstilling, evt. 
dropin/arrangement med betaling.  
 
Vedr. høringsuttalelser fra NKK, komiteene 
samarbeider med Steinar om høringssvar. 
 
Kurs  
Våre kurs er populære og fulltegnet, stor etterspørsel 
etter valpekurs.  
 
Steinar kjører i gang et ekstra valpekurs, kontakter de 
som har henvendt seg til klubben. 
 
Klubben får mye skryt og god omtale fra deltakerne av 
høstens kurs. 
 
Hvordan markedsføre kurs? Hvilke kurs ønskes? 
Markedsundersøkelse koster 20 -25 000 kr.  
Hva trenger/ønsker klubbens medlemmer? 
Turgrupper? Valpetreff? 
 
Hege og Anders lager en spørreundersøkelse som 
sendes ut til medlemmene 
 

Klubben har ingen hovedsponsor. 
 
Kommunikasjonsplattformer i styret -pågår er under 
utarbeidelse. 
Vi ønsker introkurs når dette er oppe og går,  
 
Anne Mette hører med Steinar(konsulent) om det kan 
opprettes bruker til Steinar/styret. 
 
 
Evaluering familiedag/klubbdag - Nye medlemmer 
som har gått på høstens kurs møtte opp, disse fikk 
gått valpeløype og aktivitetsløype og var godt fornøyd. 
Svært få av klubbens øvrige medlemmer tok turen. E-
post som ble sendt ut til medlemmene, havner hos 
mange i «søppelpost». Dette skal undersøkes 
nærmere. Andre årsaker til dårlig oppmøte var 
muligens at arrangementet var for langt og med for 
kort varsel, i tillegg var det meldt regn. 
Marit lager en «oppsummering» til neste møte. 
 

Anders og 
Kirsten 
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Steinar 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hege og 
Anders 
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Mette 
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Innetrening 2022/2023- Steinar sender ut informasjon 
om dette. Klubben går litt i minus på innetreningen, 
men koronastøtte vi har fått brukes til å dekke opp 
dette. 
 
Dugnad – Anders skal høre med Otera om lys på 
banen. Styret besluttet å kjøpe harv som kan trekkes 
etter bil for å løse opp dekket på banen og fjerne 
ugress.  
Anders skal arrangere et par dugnader i løpet av 
vinteren for å rydde trær rundt banen, dette legges ut 
på klubbens FB side. Veien opp til banen må gruses til 
våren. 
Anders og Trine koordinerer vedlikehold/dugnad. 
Dugnad med klubbens medlemmer må legges inn i 
årshjulet, bør gjennomføres vår og høst før kursstart. 

 

Steinar 
 
 
 
 
Anders 
 
 
 
Anders 
 
 
Anders og 
Trine 

     

10/22 Nytt klubbområde 
Vi trenger noen som kan jobbe for at KHK kan 
jobbe for nytt område/hall for klubben. Steinar 
sender e-post til klubbens medl. og spør om det 
er noen som kan bistå. Nåværende leieavtale går 
ut 2025. 

  
 
 
Steinar 

 

Evt. Løpetisper på trening? 
Etter tilbakemelding fra medlemmer av klubben 
lager Steinar et forslag til trening med løpetisper. 

  
Steinar 

 

Evt. Førjulstreff 
Det ble enighet om å droppe julebord og heller ha 
en sosial sammenkomst med hunder på Strømme 
før jul.  
Trine og Anders tar ansvar for dette 
arrangementet. 

  
 
 
 
Trine og 
Anders 

 

 


